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Julbelysning till Skarpnäcks Allé
Skarpnäckfältet saknar ett centralt torg och det är därför extra viktigt att den gata som är det 
huvudsakliga promenadstråket, Skarpnäcks allé, uppfattas som trygg och trevlig av både de boende 
och näringsidkarna i området. Ju tryggare och trevligare allé, desto bättre omsättning för handlarna 
och tryggare boende.

Ett sätt att stärka den positiva upplevelsen av allén och skapa extra trygghet vore att hänga upp 
julbelysning, på liknande sätt som görs i mer centrala delar av staden. Inte minst i dessa tider då 
många boende i vår stadsdel av smittskyddsskäl undviker att resa till citykärnan finns det goda skäl 
att utöka stadens satsning på julbelysning även i ytterstaden.

Satsningen förra året på kulört julgransbelysning i både Bagarmossen och Skarpnäck mottogs 
positivt av de boende och både de och det lokala näringslivet har efterfrågat julbelysning längs 
allén.

Vi föreslår därför att stadsdelsnämnden beslutar enligt ovanstående och uppdrar till förvaltningen 
att kontakta ansvarig förvaltning och framföra stadsdelens önskemål. 
att uppdra åt förvaltningen att kontakta Trafikkontoret i syfte att förmå staden att sätta upp 
julbelysning längs Skarpnäcks allé år 2020.
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